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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Polt Péter, legfőbb ügyész 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Indított vizsgálatot a rendőrség vagy az ügyészség az 
operettszínházi zaklatás miatt?" 

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

A hvg.hu portálon megjelent „Már öt érintett állítja: nem keresték őket az operettszínázi zaklatás
miatt„ cikk a következőket írja:

„Senki  nem kereste  az  operettszínházi  zaklatási  ügy  több sértettjét  a  belső  vizsgálat  során.  Az
áldozatok jogi képviselője öt ilyen emberről tud, Gulyás Gergely miniszter korábban egyről beszélt,
aki nem ment el, amikor meg akarták kérdezni.

Az áldozatok jogi képviselője szerint nem keresték az érintetteket az operettszínházi zaklatási ügy
kivizsgálásakor  -  derül  ki  az  RTL Klub  Híradójának  anyagából.  A  miniszterelnökséget  vezető
miniszter  csütörtökön  egy  áldozatról  beszélt,  akit  szerinte  hiába  kértek,  nem  jelent  meg  a
vizsgálaton. Az ügyvéd szerint mindössze egy sms-t küldtek erről egy embernek, öt másik áldozatot
viszont senki nem keresett.

Június  elején  derült  ki,  hogy  az  Operettszínház  volt  munkatársai  megalázásra,  zaklatásra
panaszkodtak,  Kriza  Zsigmond  ügyvezető  kommunikációs  stílusát  arrogánsnak  és  erősen
szexistának nevezték. Az ezt követő vizsgálatok során nem találtak bizonyítékot a zaklatásokra, igaz,
az érintett sértetteket meg sem kérdezték.

Június  elején  derült  ki,  hogy  az  Operettszínház  volt  munkatársai  megalázásra,  zaklatásra
panaszkodtak,  Kriza  Zsigmond  ügyvezető  kommunikációs  stílusát  arrogánsnak  és  erősen
szexistának nevezték. Az ezt követő vizsgálatok során nem találtak bizonyítékot a zaklatásokra, igaz,
az érintett sértetteket meg sem kérdezték.”
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